
Zápisnica 

zo zasadnutia Výboru mestskej časti č. 4, 

konaného dňa 23.5.2024 

v obradnej sieni Mestského úradu v Hnúšti 
 

Prítomní:  podľa prezenčnej listiny 

K bodu 1:  

Predsedajúci Ing. Michal Vacula privítal prítomných a oboznámil ich s návrhom programu: 

1. Otvorenie a schválenie programu. 

2. Plnenie uznesení z predchádzajúcich období. 

3. Zmena VZN o pravidlách participatívneho rozpočtu – oboznámenie. 

4. Návrhy, pripomienky, požiadavky a stanoviská Výboru MČ. 

5. Rôzne. 

6. Diskusia. 

7. Návrh uznesenia a záver. 

Všetci prítomní súhlasili s návrhom programu a v takom znení ho aj schválili. 

 

K bodu 2:  

Ing. Vacula: Na minuloročnom výbore boli vznesené požiadavky od členov výboru: 

1) Dokončiť a zrenovovať kanále v Likieri - neriešené, nevedel som o čo konkrétne sa 

jedná.  

2) Veľké množstvo kamier alebo fotopascí v Kolónii - priebežne sa vykonáva, dopĺňajú sa 

3) Predkladanie participatívneho rozpočtu - zrealizovaná, zmena je taká, že sa nehlasuje 

o projektoch na výboroch ale hlasujú občania. Momentálne prebieha vyhodnotenie  

4) Zaoberať sa opravou ciestť a chodníkov - boli sme úspešní vo výzve na marginalizované 

skupiny, rekonštrukcia cesty na ul. Štúrovej, okrem toh aj výtlkky 

5) Vyzvať vlastníkov nehnuteľností o zabezpečenie - bývalé Kasíno,... - vyzvali sme ale 

bez odozvy 

     

K bodu 3: 

Minulý rok sme hlasovali o participatívnych projektoch tu na výboroch a tento rok hlasovali 

ľudia prostredníctvom ankety. Do 15.mája bolo možné hlasovať a teraz sa to bude 

vyhodnocovať. 

 

K bodu 4: 

Výbor m.č. predložil mestu a zriaďovateľovi nasledovné pripomienky, návrhy a podnety: 

Miščeka:  

Nedoriešený pozemok pod cestou, má ho slovenský pozemkový fond a p. Bagačka povedal, že 

má vyjsť nejaký zákon a majú to vrátiť obci. 

Morong: 

1. Pod obchodom Hanes sú kontajnery uložené na chodníku, bolo by možné ich preložiť? 



2. Na ul. Školskej býva p. Vetráková a sú tam stromy, ktoré ohrozujú život a majetok - bez 

súhlasu vlastníka nemôžeme riešiť 

3. Na ul. Školskej je kanál (rigol) a opraviť kocky na ňom 

4. Zníženie dane aspoň o polovicu za psa v RD 

Belica: kosenie v Likieri, kosieval som celú dolnú ulicu, zarastená zastávka. Pánovi primátorovi 

som hovoril, že sa budem o to starať a p. primátor povedal, že budú sa o to starať Technické 

služby, tie sa zrušili a teraz nemá kto kosiť.   

Mgr. Petrok: Nemajú kapacity na kosenie, ale snažíme sa o nápravu v dohľadnej dobe.  

Morong: navrhujem, aby bol jeden človek a ten by mal na starosti len nejakú časť na 6-7 

mesiacov v roku a ten by sa staral o kosenie v tej lokalite. 

Ing. Kiráľová: treba urobiť nejaký záver zo všetkých 4 výborov ohľadne kosenia, lebo situácia 

je neúnosná a na všetkých výboroch to bol najväčší problém. Vždy sa cez TS čistili koše 

v kanáloch.  

Mgr. Morová: čistenie rigola pri p. Čepregyovej  

Ing. Kiráľová: výtlky popred vchody na ul. Klokočova 734 

Ing. Vacula: dá sa to do rozpočtu a uvidíme, či budú peniaze a či to schvália  

Belica: za požiarnou zbrojnicou, kde bola niekedy sušiareň, tak mládež si tam urobila 

posilňovňu a majú vysokú spotrebu elektriky /400-500 kW/. Tam to využívajú už vyše 10 

rokov. Majú nájomnú zmluvu? Kto platí za elektriku? Chodia tam Tokárovci. Hovoril som p. 

Maciakovej aj pánovi primátorovi. Aj s pánom Migaľom sa to riešilo, keď sa vymenili 

primátori. Treba si ich predvolať na MsÚ a dať im nájomnú zmluvu. 

Mišečka: dočistiť kanále na ul. Hornej 

 

 

 

 

         Pavel Belica 

                predseda výboru 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Uznesenie č. 1 

Výboru m.č. 4 zo dňa 23.5.2024 

 

 

Výbor mestskej časti č. 1  

 

a/ predkladá 

pripomienky, návrhy a podnety: 

 

 zabezpečiť: 

- riešenie pozemku C KN p.č. 1296, LV č. 80 so SPF - pozemok pod cestou v Likieri 

- preloženie kontajnerov z chodníka pri obchode v Kolónii  

- riešiť opílenie (odpílenie) stromov na ul. Školskej pri p. Vetrákovej 

- opraviť kocky v rigole na ul. Školskej 

- zníženie dane za psa v RD o polovicu 

- čistenie zberných košov v kanáloch 

- kosenie 

- čistenie rigola pri p. Čepregyovej na ul. Sládkovičovej 

- opravu výtlkov popred vchody na ul. Klokočovej č.734 

- riešenie nájomnej zmluvy na požiarnu zbrojnicu (sušiareň) - mládež má tam zriadenú 

posiľovňu 

- dočistenie kanálov na ul. Hornej 

 

V Hnúšti dňa 23.5.2024 

 

             Pavel Belica 

           predseda výboru 

 


